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ANKETA 
Od příchodu až do vstupu pouze několik minut
V průběhu hokejového mistrovství světa redakce oslovila několik fanoušků, kteří sledovali 
zápas přímo na stadionu. Jejich odpovědi na dvě jednoduché otázky nabízíme.  

◾ Nemáte pocit, že byla bezpečnostní opatření na stadionu přehnaná?
◾ Proběhla cesta z haly domů bez problémů?

◾ Bezpečnostní opatření žádný pro-
blém, podobné jako na letišti, velmi 
rychlé. Otravné to nebylo, je to nutnost 
kvůli bezpečnosti.

◾ Cesta zpět byla dobrá, metrem žádný 
problém. Jednoduché a rychlé.

Harrald (42)

◾ Kontroly před vstupem byly důkladné, 
alespoň mě to tak přišlo. Čekali jsme té-
měř hodinu a u vchodu prohlédli oprav-
du každého, včetně tašek.

◾ Cesta zpět z arény byla dobře zorga-
nizovaná. Fanoušků bylo dost, ale ne-
byl žádný problém, žádný stres a metro 
bylo plné jako v běžné dopravní špičce.

Jitka (53)◾ Využili jsme dopravu metrem. Do 
metra bylo nutné vystát frontu, ale na 
nástupišti již byla souprava metra, kte-
rá čekala ve stanici dostatečnou dobu 
na to, aby lidé obsadili všechny vagony 
soupravy. Překvapivě jsme se dostali do 
prvního metra.

◾ Je to dobře, že tam byly kontroly. Proč 
by se šampionát nemohl stát terčem 
útoku? Také by se tam neměl dostat ja-
kýkoliv agresor se zbraní. Kontroly byly 
přiměřené, ti, co je dělali, byli slušní, 
v pohodě.

Lucie (27)

◾ Nemyslím si, že by bezpečnostní 
opatření byla přehnaná, odpovídala 
podobným akcím v O2 areně, třeba 
koncertům. Na rozdíl od nich mi ale vše 
přišlo rychlejší, od první kontroly do sa-
motné haly to trvalo v řádech minut. 

◾ Z arény jsem jezdil autem, což trvalo 
rozhodně déle. Způsobené to ale bylo 
množstvím aut, policisté z mého pohle-
du dopravu maximálně urychlovali. Je-
dinou výjimkou byla blonďatá doprav-
ní policistka na Českomoravské ulici, 
u které přibrzdil nejeden řidič.

Michal (34)

◾ Nemyslím si. Naopak mě velice pří-
jemně překvapilo, jak byla bezpečnost-
ní kontrola rychlá a bez zbytečného 
zdržování.

Honza (29)
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Jaroslav (31)

◾ Bezpečnostní opatření jsou velmi roz-
sáhlá a je jasné, že pro nás všechny 
bude asi náročné zkousnout jistá ome-
zení – zejména v dopravě. Ale jsou po-
třebná a věřím, že je zvládnou návštěv-
níci šampionátu a nebude potřeba 
větších zásahů ze stran policie. Každo-
pádně si troufám říci, že policie zvládá 
opatření na jedničku s hvězdičkou.

„Policie zvládla opatření na 
jedničku s hvězdičkou”

Zpracovala -red-

◾ Ano, úplně bez komplikací. Žádné fron-
ty, cestu z haly jsme s přáteli prošli klidně, 
jen jsme se na pár minut zdrželi při výjez-
du z parkingu, ale to bylo způsobeno od-
jezdem velkého počtu aut. Asistence po-
licie při řízení dopravy byla jinak výborná.

◾ Předzápasové kontroly byly přiměřené 
významu akce. Každý fanoušek musel 
počítat s mírným zdržením, a proto bylo 
vhodné chodit na utkání s předstihem. 
Samotné kontroly probíhaly standard-
ně, organizátoři dbali na bezpečnost 
i na plynulost vstupu do arény.

◾ Průběh odchodu z haly odpovídal výši 
návštěvnosti jednotlivých zápasů, MHD 
fungovala bez problémů, ale i pro auto-
mobilové fanoušky se dělalo maximum.

Tomáš (24)

◾ Nemyslím si, že byla bezpečnostní opat-
ření přehnaná, ba naopak jsem byl až 
překvapený, jak rychle a hladce jsme se 
dostali přes bezpečnostní prověrky. Můžu 
říct prověrky? Zní to jak od CIA. 
◾ Ano, proběhla. 

Marek (21)

◾ Ano, byla tam kontrola, ale nebylo to 
otravné. Je to v pořádku, že to tak je, je 
to dobře. 
◾ Jeli jsme metrem, šlo to jednoduše. 
Auta to měla asi těžší.

Walter (41)

◾ Nebyla. 

Petr (30)

◾ Cesta z haly proběhla hladce. Naopak 
při cestě do haly mi natěšený kamarád 
postříkal dveře vozu šampáněm. Zevnitř! 
To už jsem takovou radost neměl. 

◾ Bylo to super. Vzhledem k neustálé 
celosvětové teroristické hrozbě bylo 
avizováno, že bezpečnostní opatření 
budou velmi přísná. Z pohledu fanouška 
jsem ale zvýšenou aktivitu v tomto ohle-
du vůbec nezaznamenal. Od příchodu 
k hale do vstupu dovnitř přes turnikety 
to trvalo maximálně pět minut. 

◾ Nevím, jak městskou hromadnou do-
pravou, ale organizace cesty autem 
z přilehlého parkovacího domu si zaslou-
ží pochvalu. Velmi pomohla asistence 
strážníků, kteří řídili výjezd od haly na ulici 
Českomoravskou.

Marek (28)

◾ Vůbec ne, přišly mi naopak velmi mír-
né oproti ostatním akcím v O2 aréně. 
Proběhla jen rychlá kontrola detekto-
rem kovů a proklepání kapes.
◾ Naprosto bez komplikací. Naopak 
oceňuji službu policistů, kteří koordino-
vali dopravu v blízkosti arény a měli tak 
na rychlém odjezdu velký podíl.

Ondřej (22)

◾ Bylo toho už příliš. Museli jsme všech-
no vyndat, pásek… Nevím proč, ale asi 
to tak musí být. Dlouho se čeká, až pak 
jde člověk dovnitř. V Norimberku jdeme 
dovnitř, nikdo se nás nedotýká, nikdo se 
nekouká, co mám s sebou…
◾ Šlo to rychle, na rozdíl od kontrol při 
příchodu.

Dieter (25)

◾ Já jsem navštívil jedno utkání za celý 
šampionát a to v pražské O2 aréně. Na 
zápas a i domů jsem využíval hromad-
nou dopravu, protože bylo očividné, že 
jet vozidlem by bylo velmi komplikované.
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